



万里行认证

环境管理体系认证证书

注册号: 82323E00041R0S

蒂森克虏伯汽车装备（苏州）有限公司

统一社会信用代码: 91320583MABMUH1X37

注册地址: 江苏省苏州市昆山市花桥镇逢星路 1288-2 号 A5 厂房

办公地址: 江苏省苏州市昆山市花桥镇逢星路 1288-2 号 A5 厂房

经营地址: 江苏省苏州市昆山市花桥镇逢星路 1288-2 号 A5 厂房

建立的环境管理体系符合

GB/T 24001-2016 idt ISO 14001:2015 标准

通过认证范围如下

智能基础制造装备(车门密封条自动粘接设备、车门压机设备、白车身生产线焊装设备)的制造(组装)及工业设计所涉及的环境管理活动

首次发证日期: 2023 年 02 月 27 日

本次发证日期: 2023 年 02 月 27 日

有效期至: 2026 年 02 月 26 日

第一次监督合格	第二次监督合格	第三次监督合格
(贴花)	(贴花)	(贴花)

(本证书有效期内每年须接受至少一次监督审核, 并张贴监督合格标签方为有效)

签发人:



证书时效及适用性可登陆万里行认证官方网站 www.wlhrz.org 或致电万里行认证综合部进行查询, 本证书信息亦可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询。
中国四川省成都市成华区建设北路 32 号 3 栋 1 单元 2 楼 203 号(610051)。



万里行（四川）认证有限公司

电话: 028-86669001 www.wlhrz.org



万里行认证

ENVIRONMENT MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

Registration NO: 82323E00041R0S

thyssenkrupp Automotive Body Solutions (Suzhou) Co., Ltd

Unified social credit code:91320583MABMUH1X37

Registered Address:A5, No.1288-2, Fengxing Road, Huaqiao Town, Kunshan City, Suzhou, Jiangsu Province, PRC

Office Address:A5, No.1288-2, Fengxing Road, Huaqiao Town, Kunshan City, Suzhou, Jiangsu Province, PRC

Business Address:A5, No.1288-2, Fengxing Road, Huaqiao Town, Kunshan City, Suzhou, Jiangsu Province, PRC

Established Environment Management System Accord With

GB/T 24001-2016 idt ISO14001:2015 standard

Through the certification scope is as follows

Environmental Management Activities Involved in Manufacturing (assembly) and Industrial Design of Intelligent Basic Manufacturing Equipment (Automatic Bonding Equipment for Door Sealing Strip, Door Press Equipment, Welding Equipment for Body-in-white Production Line)

The release date for the first time: 27-02-2023

The issuance date: 27-02-2023

Will be valid until: 26-02-2026

Approval of the first surveillance audit	Approval of the second surveillance audit	Approval of the third surveillance audit
--	---	--

(This certificate within the period of validity at least once annually must accept supervision and audit,in order to be valid and post supervision qualified label)

Issuer:



Certificate of limitation and applicability to the Wanlixing Certification official website or call Wanlixing Certification comprehensive query, this certificate information can also be in the national Certification and accreditation supervision and administration commission official website (www.cnca.gov.cn) Room 203, 2nd Floor, Unit 1, Building 3, No. 32, Section 3, Jianshe North Road, Chenghua District, Chengdu, Sichuan(610051).



Wanlixing (sichuan) Certification Co., Ltd.

Tel: +86 028-86669001 www.wlhrz.org